
Cross-section plan of building  
in the Phase
期數中的建築物的橫截面圖

166

1.	 The part of Emergency Vehicular Access adjacent to the building is 
29.000 metres above Hong Kong Principal Datum.

2.	 The part of Drop-off area adjacent to the building is 13.895 metres 
above Hong Kong Principal Datum.

3.	 Dotted line denotes the lowest residential floor.

1.	 毗鄰建築物的緊急車路一段為香港主水平基準以上 29.000 米。

2.	 毗鄰建築物的落客位置一段為香港主水平基準以上 13.895 米。

3.	 虛線為最低住宅樓層水平。

*	For Tower 20 Zone 2, Flat A of 12/F, the level of the Living and Dining Room 
and the adjacent Bathroom and Kitchen and Bedroom 1 and the adjoining 
Bedroom 1 is 57.60 metres above Hong Kong Principal Datum. The level of 
the adjacent Flat Roof is 56.70 metres above Hong Kong Principal Datum.

	 第20座第2區12樓A室之客/飯廳及其相連之浴室及廚房及睡房1及其相連
之浴室為香港主水平基準以上57.60米。連接該單位之平台為香港主水平
基準以上56.70米。

	 For Tower 20 Zone 2, Flat B of 12/F, the level of the Flat Roof adjacent to the 
Living and Dining Room is 56.70 metres above Hong Kong Principal Datum 
and the level of the Flat Roof adjacent to Bedroom 4 is 57.00 metres above 
Hong Kong Principal Datum.

	 第20座第2區12樓B室連接客/飯廳之平台為香港主水平基準以上56.70米；
連接該單位睡房4之平台為香港主水平基準以上57.00米。
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1.	 The part of Emergency Vehicular Access adjacent to the building is 
29.000 metres above Hong Kong Principal Datum.

2.	 The part of Drop-off area adjacent to the building is 13.900 metres 
above Hong Kong Principal Datum.

3.	 Dotted line denotes the lowest residential floor.

1.	 毗鄰建築物的緊急車路一段為香港主水平基準以上 29.000 米。

2.	 毗鄰建築物的落客位置一段為香港主水平基準以上 13.900 米。

3.	 虛線為最低住宅樓層水平。

*	For Tower 21 Zone 6, Flat A of 12/F, the level of the Living and Dining Room 
and the adjacent Bathroom and Kitchen and Bedroom 1 and the adjoining 
Bedroom 1 is 57.60 metres above Hong Kong Principal Datum. The level of 
the adjacent Flat Roof is 56.70 metres above Hong Kong Principal Datum.

	 第21座第6區12樓A室之客/飯廳及其相連之浴室及廚房及睡房1及其相連
之浴室為香港主水平基準以上57.60米。連接該單位之平台為香港主水平
基準以上56.70米。

	 For Tower 21 Zone 6, Flat B of 12/F, the level of the Flat Roof adjacent to the 
Living and Dining Room is 56.70 metres above Hong Kong Principal Datum 
and the level of the Flat Roof adjacent to Bedroom 4 is 57.00 metres above 
Hong Kong Principal Datum.

	 第21座第6區12樓B室連接客/飯廳之平台為香港主水平基準以上56.70米；
連接該單位睡房4之平台為香港主水平基準以上57.00米。
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1.	 The part of Emergency Vehicular Access adjacent to the building is 
29.000 metres above Hong Kong Principal Datum.

2.	 The part of Nga Cheung Road adjacent to the building is 4.767 metres 
to 5.112 metres above Hong Kong Principal Datum.

3.	 Dotted line denotes the lowest residential floor.

1.	 毗鄰建築物的緊急車路一段為香港主水平基準以上 29.000 米。

2.	 毗鄰建築物的雅翔道一段為香港主水平基準以上 4.767 米至  

5.112 米。

3.	 虛線為最低住宅樓層水平。

*	For Tower 20 Zone 2, Flat A of 12/F, the level of the Living and Dining Room 
and the adjacent Bathroom and Kitchen and Bedroom 1 and the adjoining 
Bedroom 1 is 57.60 metres above Hong Kong Principal Datum. The level of 
the adjacent Flat Roof is 56.70 metres above Hong Kong Principal Datum.

	 第20座第2區12樓A室之客/飯廳及其相連之浴室及廚房及睡房1及其相連
之浴室為香港主水平基準以上57.60米。連接該單位之平台為香港主水平
基準以上56.70米。

	 For Tower 20 Zone 2, Flat B of 12/F, the level of the Flat Roof adjacent to the 
Living and Dining Room is 56.70 metres above Hong Kong Principal Datum 
and the level of the Flat Roof adjacent to Bedroom 4 is 57.00 metres above 
Hong Kong Principal Datum.

	 第20座第2區12樓B室連接客/飯廳之平台為香港主水平基準以上56.70米；
連接該單位睡房4之平台為香港主水平基準以上57.00米。
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1.	 The part of Emergency Vehicular Access adjacent to the building is 
29.000 metres above Hong Kong Principal Datum.

2.	 The part of Nga Cheung Road adjacent to the building is 4.739 metres 
to 5.097 metres above Hong Kong Principal Datum.

3.	 Dotted line denotes the lowest residential floor.

1.	 毗鄰建築物的緊急車路一段為香港主水平基準以上 29.000 米。

2.	 毗鄰建築物的雅翔道一段為香港主水平基準以上 4.739 米至 

5.097 米。

3.	 虛線為最低住宅樓層水平。

*	For Tower 21 Zone 6, Flat A of 12/F, the level of the Living and Dining Room 
and the adjacent Bathroom and Kitchen and Bedroom 1 and the adjoining 
Bedroom 1 is 57.60 metres above Hong Kong Principal Datum. The level of 
the adjacent Flat Roof is 56.70 metres above Hong Kong Principal Datum.

	 第21座第6區12樓A室之客/飯廳及其相連之浴室及廚房及睡房1及其相連
之浴室為香港主水平基準以上57.60米。連接該單位之平台為香港主水平
基準以上56.70米。

	 For Tower 21 Zone 6, Flat B of 12/F, the level of the Flat Roof adjacent to the 
Living and Dining Room is 56.70 metres above Hong Kong Principal Datum 
and the level of the Flat Roof adjacent to Bedroom 4 is 57.00 metres above 
Hong Kong Principal Datum.

	 第21座第6區12樓B室連接客/飯廳之平台為香港主水平基準以上56.70米；
連接該單位睡房4之平台為香港主水平基準以上57.00米。


